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رقابت نجات غریق
استخر  در  غریق  نجات  هــای  رقابت  دوره   اولین 
آزادی شیروان برگزار شد.رئیس هیئت نجات غریق 
شیروان با بیان این مطلب افزود: شرکت کنندگان 
رقابت  به  یکدیگر  با  ــاده  م  4 در  ها  رقابت  ایــن  در 
پرداختند.»امید جعفری« با اشاره به حضور 9 ناجی 
در این مسابقه گفت: در پایان این رقابت ها، »سعید 
زاده«  جان  آقا  »علی  و  راستگو«  »سجاد  تیموریان«، 

مقام های اول تا سوم را از آن خود کردند.

لیگ تنیس برگزار می شود 

لیگ تنیس استان در بخش آقایان از فردا در زمین 
نایب  شد.  خواهد  آغــاز  بجنورد  شهربازی  تنیس 
گفت:  ما  خبرنگار  به  استان  تنیس  هیئت  رئیس 
مسابقات لیگ تنیس استان از 30 آبان به صورت 
دوره ای و رفت و برگشت شروع می شود که تعداد 
تیم ها فردا بعد از قرعه کشی مشخص خواهد شد. 
بازیکن  چهار  یا  سه  از  تیم  هر  افزود:  اسدی  زهره 
تیم دیگر دو  بازی مقابل  و در هر  برد  بهره خواهد 
داشت.  خواهد  دوبــل  بــازی  یک  و  انفرادی  بــازی 
این  بیان کرد: دکتر صادق بیرجندی سرداور  وی 
دوره از مسابقات خواهد بود. وی یادآور شد: طی 
استان  تنیس  هیئت  سوی  از  ای  مسابقه  برگزاری 
برای کمک به زلزله زدگان سه میلیون تومان جمع 

آوری شد که به دست آن ها خواهد رسید. 

دوره مربیگری بسکتبالی ها

در  بسکتبال  سه  ــه  درج داوری  و  مربیگری  دوره   
عمومی  روابط  مسئول  شد.  خواهد  برگزار  بجنورد 
هیئت بسکتبال استان به خبرنگار ما گفت: این دوره 
مربیگری و داوری برای خانم ها و آقایان، ماه آینده  
را  سال   18 باید  متقاضیان  که  شد  خواهد  برگزار 
تمام کرده باشند و با رشته ورزشی بسکتبال آشنایی 
داشته باشند. محمد کریمی مقدم افزود: با توجه به 
محدودیت، اولویت ثبت نام با سی نفر اولی است که 
فیش ورودی را پرداخت و ثبت نام خود را کامل کرده 
باشند. وی بیان کرد:  برای کلاس داوری دویست و 
پنجاه هزار تومان و برای کلاس مربیگری سیصد هزار 
تومان فیش باید پرداخت شود و خوابگاه با تخفیف 
باشند،  متقاضی  که  افــرادی  اختیار  در  زیاد  بسیار 

گذاشته خواهد شد. 

صعود دختران 6 ساله به 
قله چمن

معینی - ستایش و نیایش آقایی فر که 6 سال سن 
دارند در برنامه یک روزه هیئت کوهنوردی جاجرم به 
قله 2595 متری قله چمن  که پوشیده از برف بود، 
به  جاجرم  کوهنوردی  هیئت  کردند.رئیس  صعود 
خبرنگار ما گفت: قله چمن در استان خراسان رضوی 
و در رشته کوه بینالود واقع شده و از قله های پر شیب 
و سخت برای صعود است.حمید غلامی افزود:  این 
تحت  را  کوهنوردی  که  جاجرمی  ساله   6 دختر  دو 
نظر پدرشان علی آقایی فر انجام می دهند در تیرماه 

امسال موفق به صعود به قله شیرباد شدند.

رقابت والیبالیست ها
 هفته سوم لیگ والیبال استان برگزار شد.به گزارش 
خبرنگار ما، در اولین بازی  این هفته، دو تیم باشگاه 
کارگران و رویال شیروان در سالن مملو از تماشاگر 
شهید پوررضای شیروان مقابل یکدیگر قرار گرفتند 
که در پایان تیم باشگاه رویال سه بر یک از سد حریف 
مدیران  تیم  دوم  بــازی  در  گذشت.همچنین  خــود 
خودروی غلامی بجنورد سه بر صفر از سد تیم آهن 
آلات شهرمای اسفراین گذشت. دو بازی  این هفته 
هم کنسل شد و دو بازی معوق از هفته اول باقی مانده 
برگزار خواهد شد.هفته  است که طی همین هفته 
چهارم مسابقات نیز با چهار بازی پیگیری خواهد شد.

مسابقه دو در قوشخانه
یک دوره مسابقه دوی دانش آموزی در شهر قوشخانه 
به  مسابقه  این  برگزاری  کمیته  شد.مسئول  برگزار 
آمــوزان  دانــش  ها  رقابت  این  در  گفت:  ما  خبرنگار 
آموزشگاه های بخش قوشخانه در دو ماده هزار و سه 
هزار متر به رقابت پرداختند.»ابوالفضل جعفرزاده« 
افزود: در ماده هزار متر که در مقطع ابتدایی برگزار 
شد امیرحسین رجایی، امیر حسین خندان و اشکان 
جعفری به ترتیب مقام های اول تا سوم را از آن خود 
کردند.وی بیان کرد: در ماده سه هزار متر که در آن 
دانش آموزان مقطع متوسطه اول به رقابت پرداختند 
محمد  و  تقوی  علیرضا  احسانی،  امید  ترتیب  به 

احسانی اول تا سوم شدند.

زاده«  خالق  »علی   - زاده  عوض 
مسابقات بین المللی کشتی روز 

جهانی کودک را در کرج قضاوت 
خواهد کرد. به گزارش خبرنگار 

ما،  »خالق زاده« که از 29 آبان تا 4 آذرماه ابلاغ داوری این دوره از  رقابت 
ها را دریافت کرده است  طبق اعلام فدراسیون باید در محل مسابقات 
است.  استان  کشتی  المللی  بین  داور  تنها  وی  باشد.  داشته  حضور 
بیستمین دوره رقابت های بین المللی کشتی آزاد و فرنگی نونهالان، 

جام روز جهانی کودک از امروز تا 4 آذرماه در سالن انقلاب شهر کرج 
برگزار خواهد شد.این داور هم استانی امسال  رقابت های انتخابی 
تیم ملی نوجوانان، لیگ بزرگسالان، لیگ نوجوانان، قهرمانی پیش 
کسوتان کشور و مسابقات کشوری بزرگسالان را قضاوت کرده است.

»خالق زاده« مسابقات 
بین المللی را قضاوت می کند

شیرازی

حقیقت  ــه  ب ــان  ــارت ت پیست  نصب  ــره  ــالاخ ب  
و  دو  اهالی  دور  ــای  روی که  پیستی  پیوست؛ 
میدانی بود و نصب آن در تخته ارکان به پایان 
رسید و علاقه مندان به دو و میدانی می توانند 
روی آن تمرین کنند و حتی میزبان مسابقات 
با  توانند  می  هم  ها  فوتبالی  باشند.  بــزرگ 
در  را  شان  رسمی  مسابقات  تر  راحــت  خیال 
چمن تازه ترمیم شده ورزشگاه 19 مهر برگزار 
های  میزبانی  لیاقت  که  ورزشگاهی  کنند؛ 

بزرگ را دارد.
حالا آن جا نیروی انسانی برای تخریب نشدن می 
خواهد تا  از رویایی که سال هاست ذره ذره، آجر 
روی آجر گذاشتن و باد و توفان و خاک خوردنش 
نگهداری  استان  افتخار  شده  امروز  و  دیدیم  را 
کند. چه آن هایی که کار و چه آن هایی که تماشا 
و چه آن هایی که تخریب کردند امروز می توانند 
سرشان را با این مجموعه بالا بگیرند ولی نباید 
سهل  با  گرفتن  بالا  سر  این  که  کنند  فراموش 

انگاری سرافکندگی را در پی خواهد داشت.
مجموعه  این  از  نگهداری  فکر  به  مسئولان  اگر 
باید  کنند  فکر  که  آنچه  از  زودتــر  خیلی  نباشند 
کاسه چه کنم به دست بگیرند و غصه نداشتن 

اعتبار تعمیر و ترمیم را بخورند.
ــدودا سخت به خصوص  آمــد ح و  از رفــت  جــدا 
تخته  در  شهر  از  دور  مجموعه  به  بانوان  بــرای 
ارکان، دغدغه استفاده درست از آن جا هم ذهن 
ورزشکاران و البته مسئولان را به خود مشغول 

کرده است.
چمن  ترمیم  از  اســتــان  فوتبال  هیئت  رئیس 
ورزشگاه 19 مهر راضی است و از این که دیگر 
محل  دغدغه  رسمی  مسابقات  برگزاری  برای 
می  نظر  به  خوشحال  نـــدارد  ــود  وج بــرگــزاری 

به  چمن  افزاید:  می  جعفرزاده«  رسد.»حسین 
ترمیم نیاز داشت و  خداراشکر انجام شده و می 

توانیم مسابقات را برگزار کنیم.
وی بیان می کند: با آماده شدن پیست تارتان به 
راحتی می توانیم رقابت های رسمی را برگزار 
کنیم هر چند تا الان هم که نزدیک به دو سال 
است به زحمت ولی در هر صورت مسابقات را در 

آن جا برگزار کرده ایم.
شده  آسفالت  ورزشگاه  راه  کند:  می  اظهار  وی 
رفت  مشکل  آقایان  برای  کنم  نمی  فکر  و  است 
اگر  هم  بانوان  برای  و  باشد  داشته  وجود  آمد  و 
چه رفت و آمد سخت است ولی به دلیل مشرف 
نبودن هیچ خانه ای به آن منطقه به راحتی می 

توانند تمرین کنند.
وی بیان می کند: اصلی ترین مشکل آن جا نبود 
نیرو برای نگهداری است و حداقل به 8 نیرو برای 

نگهداری و نگهبانی لازم است.
وی تصریح می کند: به هیچ وجه برای گرفتن آن 
ورزشگاه راغب نیستیم چرا که هزینه اش را نمی 

شود به دست آورد.
بالاخره  که  استان  میدانی  و  دو  هیئت  دبیر 
پیست  تواند  می  و  است  یافته  تحقق  ــش  آرزوی
گوید:  می  ببیند،  خــودش  استان  در  را  تارتان 
انجام  ها  کشی  خط  و  تمام  پیست  کار  بالاخره 
جزو  ــده،  شـ نصب  پیست  بگویم  بــایــد  و  ــد  ش
تارتانش  و  استانداردترین پیست های دنیاست 
اسفنجی و خط کشی ها هم به صورت استاندارد 

های جهانی انجام شده است.
هیچ  پیست  این  افزاید:  می  صابری  اصغر  علی 
مشکلی ندارد فقط امیدوارم زیر سازی اش خوب 
این  از  ورزشکاران  همیشه  تا  باشد  شده  انجام 
امکان برخوردار باشند، ضمن این که پیمانکار 
این پروژه گفته ده سال با خیال راحت سالم می 
ماند.وی اظهار می کند: البته باید برای رفت و 

آمد افراد هم فرهنگ سازی شود که با کفش غیر 
استاندارد روی پیست راه نروند تا تخریب نشود.

وی بیان می کند: یکی از مشکلات آن مجموعه 
دور بودن از شهر است که هم برای بانوان و هم 
برای آقایان بسیار مشکل ساز خواهد بود و رفت 
و آمد به خصوص برای بانوان مهم ترین دغدغه 

ماست.
و  امنیت  ــم  ــدواری ــی ام کــنــد:   مــی  تصریح  وی 
نگهداری از  این محیط زیبای ورزشی با حمایت 

مسئولان فراهم شود.
نیز  شمالی  خراسان  جوانان  و  ورزش  کل  مدیر 
هیئت  ساختار  در  کوچکی  تغییرات  گوید:  می 
آن  از  بعد  و  داد  خواهیم  انجام  میدانی  و  دو 
پیست در اختیار این هیئت قرار خواهد گرفت.
هیئت  رئیس  افزاید:  می  بهادری  کــوروش 
دو و میدانی به خواست خودش برای رفتن 
اعلام آمادگی  کرده است و ما رایزنی ها را با 
چند نفر شروع کرده ایم که به امید خدا بعد 
از قطعی شدن فرد مورد نظر برای 
پیست  ــن  ای هیئت،  ریــاســت 

می  اظهار  گرفت.وی  خواهد  قرار  اختیارش  در 
ورزشی  مجموعه  این  نفره  هزار   6 سالن  کند: 
و  میلیارد  دو  که  ماست  هــای  دغدغه  از  یکی 
500 میلیون تومان برای آن مصوب شده است 
و پیگیری کردیم  مبلغ بالاتری مصوب شود که 
حداقل الان دو میلیارد تومان را تخصیص بدهند 
تا بتوانیم  سقف  و بدنه سالن را آماده کنیم. وی 
تاکید می کند: یکی دیگر از دغدغه های ما حفظ 
و نگهداری از مجموعه 19 مهر است که بسیار 
مشکل است و ما درخواست مجوز گرفتن نیرو را 
داده ایم که امیدواریم با پیگیری بتوانیم آن را به 
سرانجام برسانیم.وی بیان می کند: اگر نتوانیم 
مجموعه 19 مهر را حفظ و از آن نگهداری کنیم 
حتما فرسایش پیدا خواهد کرد و در این باره با 
وزیر ورزش هم صحبت کرده ایم.وی تصریح می 
کند: این پروژه ملی است و اعتبار این نگهداری 
باید از بخش ملی تامین شود که البته استاندار 
از  کمک  دریافت  از  بعد  تا  است  داده  قول  هم 
این  بــرای  هایی  کمک  استان  طرف  از  وزارت 

سرمایه ورزش استان انجام شود.

گزارشی از مجموعه ورزشی ۱۹ مهر

 دو دغدغه 
برای یک مجموعه

اگر نتوانیم 
مجموعه ۱۹ 

مهر را حفظ و 
از آن نگهداری 

کنیم حتما 
فرسایش پیدا 
خواهد کرد و 

در این باره با 
وزیر ورزش 

هم صحبت 
کرده ایم

                رویدادهای ورزشی                                 اخبار ورزشی                 


